
Vragen van de PvdA voor wethouder Walters over de woonlastenontwikkeling gemeente 

Hilversum 

Geachte college 

Op 21 februari 2019 heeft u op de informatiepagina in De Gooi- en Eembode de inwoners uitgebreid 

voorgelicht over de Woonlastennota en daaraan verwante zaken. Naar aanleiding van deze 

informatie hebben wij een aantal vragen. 

Onder de kop “ontwikkeling woonlasten 2019” geeft u aan dat de aanslag gemeentelijke belastingen 

en nieuwe WOZ-waarde eind februari per post of naar de inbox van MijnOverheid wordt verzonden. 

Dit lijkt heel duidelijk maar van verschillende kanten zijn wij in 2018 geïnformeerd dat dit ook anders 

is gegaan, namelijk via MijnHilversum en inwoners hier niet over zijn geïnformeerd. Deze mensen 

kwamen hier pas achter nadat de termijn voor het kunnen indienen van een bezwaar was verstreken. 

Wij hebben naar de volgende vragen: 

1. Is het ook in 2019 mogelijk dat er aanslagen worden verstuurd enkel en alleen via 

MijnHilversum (dus niet per post of rechtstreeks via MijnOverheid) ? 

2. MijnHilversum is niet gekoppeld aan MijnOverheid. Waarom is dit niet het geval? 

3. Als er een bericht wordt geplaatst in MijnOverheid, ontvangt de geadresseerde via de mail 

altijd een notificatie. Dit is niet zo als er een bericht wordt geplaatst in MijnHilversum. 

Waarom is niet gekozen voor het standaard sturen van notificaties als er berichten worden 

geplaatst? 

4. De woonlastennota ontvangt een inwoner alleen in MijnOverheid als ‘je toestemming hebt 

gegeven dat de gemeente erbij aangesloten is en je berichten mag sturen’. Dit is een erg 

omslachtige werkwijze en voor veel inwoners niet bekend. Waarom is hiervoor gekozen? 

5. Hoeveel inwoners maken gebruik van MijnHilversum om hun aanslagen te ontvangen? 

Hoeveel per post en hoeveel via MijnOverheid? 

Op dezelfde informatiepagina geeft u in een apart kader informatie over “diverse bedrijven (no cure, 

no pay) die gratis bezwaar kunnen maken voor inwoners als zij het niet eens zijn met de WOZ-

waarde. U geeft in dat kader aan dat u hoopt dat inwoners in het geval zij het niet eens zijn met hun 

WOZ-waarde, eerst informeel contact opnemen met de gemeente. Komt de inwoners er niet uit met 

een medewerker van de gemeente, kan deze nog steeds formeel bezwaar maken. De PvdA vindt dit 

onderscheid informeel/formeel onduidelijk. Wij hebben de volgende vragen: 

6. Wat bedoelt u precies met informeel contact? 

7. Kan een medewerker een WOZ-waarde aanpassen op basis van een dergelijk informeel 

contact? 

In hetzelfde kader schrijft u “en dat is prettig, want die bedrijven zeggen wel dat ze voor u gratis 

werken, maar dat klopt niet helemaal”.  Om vervolgens uit te leggen dat, als een bezwaarschrift 

gegrond is, de gemeente wettelijk verplicht kan zijn om een onkostenvergoeding aan het ‘no cure, no 

pay’ bedrijf te moeten betalen. U geeft aan dat deze vergoeding soms wel 750 euro kan zijn en deze 

kosten weer worden verrekend in de tarieven. U vervolgt “uiteindelijk betaalt u dus wel een prijs 

voor het bedrijf dat u inhuurt. En dat is jammer en onnodig, want bezwaar maken via de gemeente is 

altijd gratis”.  

De PvdA vindt dit een vreemde redenatie richting de inwoners. Als de gemeente haar aanslagen goed 

op orde heeft en de juiste WOZ-waardes hanteert, hoeft zij niet bang te zijn om verplicht te worden 



dergelijke onkostenvergoeding te moeten betalen. Immers, zijn de zaken op orde, kloppen de 

aanslagen en hebben dit type bedrijven geen kans van slagen. U probeert inwoners te ontmoedigen 

om dit type bedrijven in te huren. Daar kunnen we een heel eind in mee gaan, maar niet op deze 

gronden. Deze bedrijven ontzorgen inwoners ook en maken het inwoners gemakkelijker om bezwaar 

te maken in vaak ingewikkelde administratieve procedures. Hieraan besteedt u geen aandacht.  Wij 

hebben de volgende vragen: 

8. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat de gekozen bewoording in dit kader duidelijker had 

gekund, en het onderscheid formeel en informeel in relatie tot de overheid als 

belastingheffer een ongelukkig gekozen onderscheid is? 

9. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat een onkostenvergoeding – zoals hierboven 

beschreven - die een gemeente eventueel zou moeten betalen een ongelukkig gekozen 

argument is om inwoners te ontmoedigen van bepaalde diensten gebruik te maken als dat 

tot hun rechten behoort? 

10. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat dit type bedrijven zal blijven bestaan zolang het voor 

inwoners zelf lastig is bezwaar aan te tekenen bijvoorbeeld omdat laaggeletterdheid een rol 

speelt en er op andere manieren geen hulp wordt geboden om dit te kunnen doen? 

 


